
Møde i 60 + udvalget 19. december kl. 10.00 

 

Tilstede: Jan, Peter, Helle, Benny og Pia 

 

Snak om: hvad vil vi, hvad kan vi? 

- Der var enighed om at fastholde adskillelse mellem bestyrelsens opgaver og 60+ udvalgets. 

- Jan står for bookning af hallen og for kontakten til halinspektøren. 

- Peter kontakter Ole og Lone for etablering af adgang til klubbens hjemmeside mhp info til og fra 60+      
udvalget. 

- Snak om sociale tiltag som morgenkaffe/rundstykker og hyggeturneringer. 

- Der er etableret en uofficiel Facebook-gruppe for 60+ bordtennis. Denne vil ikke blive brugt til info fra 60+ 
udvalget. 

- Grundet flere uheld med fald over sidebander, var der enighed om at foreslå en opstilling af borde uden 
sidebander - med fire borde i hver række og kun med bander på tværs af hallen. 

- Det er ønskeligt, at der kommer styr på nye medlemmmer vedr.  indmeldelse/betaling. 

Emnet tages op igen på næste møde. 

 

Ref. Pia 

 

 

 


